
Referat fra elevrådsmøte ved Eiker VGS 

Sted: MOT Rommet 

Tid: 18.10.2023, 11:15-12:10 

Følgende tillitselever møtte 

Navn Klasse Vara 

Selma Leder  

Stian 1STA  

Markus 1STB  

Sara 1STC  

Kevin 1STD  

Amalie 1HSA  

Andreas  1HSB  

Sivert 1SRA Ja 

Mina 2STA  

Lene 2STB  

Aurora 2STC  

Amanda 2STD  

Amalie  2HEA  

Frida 2BUA  

Oscar 3STA  

Dave 3STB  

Benjamin 3STC  

 

Følgende fra skolens administrasjon møtte: 

Jan Helge Rektor 

Mette Elevrådskontakt 

Terje (sak 1 og 2) Administrerende Direktør (sak 1 og 2) 

  

Kommentar:  

Det kunne ikke skaffes vara til 1SRA, 2SRA, 2SSA, 3STD. Elevrådet talte 17 stemmeberettigede.  

 



2023-1  Branninnstruks 

Elevrådets behandling av sak i møte: 
Elevrådsleder gikk igjennom branninstrukks sammen med adm. direktør og rektor ovenfor 
tillitsvalgte:  

- Ansvar til tillitsvalgte – du har ansvar for når kontaktlærer er tilstede.  
- Stille seg klassevis 
- Nærmeste nødutgang 
- Ta ansvar 

Vedtak: 
 

Kommentar:  
 

 

 

2023-2 Kildesortering 

Elevrådets behandling av sak i møte: 
Adm. Direktør orientere om saken. Presentasjon er vedlagt som vedlegg 1.  
Muligheter:  
Bilder 
Tekst med «Ja takk.» 
 
Innspill: 
Kan bli kjedelig, kan vi ha en blanding av tekst og bilde? A.dir: Usikker om mulig 
Beste er skrift. Trenger ikke å lese alt med en gang.  
 
Se til Ringerike VGS sin.  
 
Yogurtbeger og salat: Havner lett i matavfall og lignende 
Tilpasse infoskilt.  

Vedtak: 
Stian (1STA), Selma og Benjamin (Begge 3STC) hjelper til med utforming.  
 

Kommentar:  
 

 

2023-3 OD  

Elevrådets behandling av sak i møte: 
Elevrådsleder informerte om saken.  
Innsamlingsaksjon som skal jobbe mot vold. Dette er å samle 450 kr per person.  
Sette sammen en OD-komite som skal hjelpe elever. Vi har OD Ansvarlig i styret. Sjekke ut med 
klasser. Det vil bli lagt ut kan si om de er interessert i å jobbe den dagen.  
Vil skolen være med 
Vise video i klassen 

Vedtak: 
 

Kommentar:  
 

 



2023-4 Spilleregler for kantina.  

Elevrådets behandling av sak i møte: 
Revidering av trivselsregler i kantina. Elevrådet diskuterte dette i grupper. Elevrådet diskuterte 
følgende:  
 

i. Hva synes dere om reglene 
ii. Noe dere mener burde endres/legges til? 
iii. Noen dere mener dere burde fjernes? 
iv. Hvordan få med alle til å følge reglene? 

Elevrådet kommer med følgende innspill 

i Fine regler som er lette å forstå 
Synes det er bra regler, men vanskelig å endre på rev regler. Vanskelig å endre på vaner 
Gode regler.  
Helt OK, bra nok 

ii Nei 
Nei 
Synes trenger ikke fjerne. Regel fire: Første mann til mølla, revidere dette?  
Nei 

iii Nei 
Nei 
Nei 
Nei 

iv Mase på elever over tid.  
Fortsette å se på det.  
Mase på dem.  
Mase på dem, tar det til seg enkelt 

 

Vedtak: 
 
 

Kommentar:  
 

 

2023-5 Programfag og yrkesfag valg 

Elevrådets behandling av sak i møte: 
Orienterte om dette.  
Mye på en gang. Lettere å finne det.  
De presentere om temaet i klasserommet.  
 
Ikke en presentasjon -flere ting over tid.  
Besøke faga.  
For lite informasjon 
Elevene viser andre sider enn lærere.  
Litt rotete, blir mye surr.  
Mye mer verdt at det kommer fra en elev (5-10 min) 
En større oppsummering i gymsal.  
Programfag som snakker deres fagvalg.  
Ikke bare gymsal, for lite informasjon. Viktig med elevperspektivet.  

Vedtak: 
 

Kommentar:  



 

 

2023-6 Postkassen er på plass 

Elevrådets behandling av sak i møte: 
Leder orienterte om postkasse.  

Vedtak: 
 

Kommentar:  
 

 

2023-8 Musikk i kantina 

Elevrådets behandling av sak i møte: 
Hvem styrer musikken? VG2 bestemmer. En høyttaler forsvunnet.  

Fungerer fint.  

Vedtak: 
 

Kommentar:  
 

 

Protokolltilførsel: 

Sak 2023-7 ble ikke behandlet, grunnet tid.  


